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Agenderingsverzoek Informatienota 

Indienende fractie: D66 / GroenLinks

Naam woordvoerder: M. Oldengarm / S. Rikkert

Verzoek om agendering van de Informatienota: 09-03-2020

Deze Informatienota staat op de lijst van 
ingekomen stukken d.d.:

Actieplan MVI-O

Verzoek om agendering in de:
Informatieronde  

Debatronde

Aanleiding tot agenderen: In het Actieplan MVI-O wordt aangegeven dat 
de gemeente Zwolle invulling kan geven aan 
duurzaamheidsdoelen door daar bij de inkoop 
rekening mee te houden. Met een totaal 
inkoopbedrag van zo’n € 140 miljoen is de 
reikwijdte van deze nota groot, met impact 
voor alle portefeuilles. Het is goed daar als 
raad een mening over te vormen in onderling 
debat. 

Beoogd effect van agenderen: De raad via een debat van gedachten te laten 
wisselen over de invulling van het actieplan. 

Voor de Informatieronde moeten de volgende 
betrokkenen worden uitgenodigd:

n.v.t. 

Voor de Debatronde moet de debatvraag zijn: Wat vindt de raad van het ambitieniveau en 
het tempo / haalbaarheid van de invulling die 
wordt voorgesteld? 


